

**NOTICE OF INTENTION TO APPLY FOR AN
ADOPTION ORDER**

**(*Intercountry Adoption Act, S.N.B. 1996,
c.I-12.01, s.34(3) and (6)*)**

TO: The Minister of Social Development

Take notice that I, _____, born
(name of applicant)

_____ and I, _____, born
(name of applicant)

_____, who reside at _____

(civic address)

hereby give you notice of my(our) intention to apply for an
adoption order effecting the adoption of the child

_____, born the _____ day
(Name of child)

of _____, _____, "the child".

1. The child is/is not related to me (us). (*If related, state nature of relationship.*)

2. I(We) understand that:

(a) in rendering an adoption order, the court shall take into account the reports filed in accordance with paragraphs 19(1)(a), (b) and (c) of the *Intercountry Adoption Act*;

(b) it is an offence under the *Intercountry Adoption Act*, whether before or after the birth of a child, to make, give or receive or agree to make, give or receive a payment or reward or favour for or in consideration of or in relation to

(i) the adoption or proposed adoption of a child,

(ii) the giving of consent or the signing of an adoption consent to the adoption of a child,

(iii) the placement of a child with a view to the adoption of the child, or

**AVIS D'INTENTION DE DEMANDER UNE
ORDONNANCE D'ADOPTION**

**(*Loi sur l'adoption internationale, L.N.-B. 1996,
c. I-12.01, par. 34(3) et (6)*)**

DESTINATAIRE : Le ministre du Développement social

JE/NOUS, _____, né(e) le _____, et
(nom du demandeur)

_____ , né(e) le _____,
(nom du demandeur)

résidant au _____

(adresse de voirie)

vous avise(avisons) de mon(notre) intention de demander une
ordonnance d'adoption relativement à

_____,
(nom de l'enfant)

né(e) le _____ « l'enfant ».

1. Il existe un/il n'existe pas de lien de parenté entre moi (nous) et l'enfant. (*S'il existe un lien de parenté, en préciser la nature.*)

2. Je comprends(nous comprenons) ce qui suit :

a) en rendant une ordonnance d'adoption, la cour doit tenir compte des rapports qui sont déposés auprès d'elle conformément aux alinéas 19(1)a), b) et c) de la *Loi sur l'adoption internationale*;

b) commet une infraction à la *Loi sur l'adoption internationale* quiconque, soit directement ou indirectement, que ce soit avant ou après la naissance d'un enfant, accorde ou reçoit ou accepte d'accorder ou de recevoir un paiement, une récompense ou un avantage en raison, en contrepartie ou à l'occasion :

(i) de l'adoption ou du projet d'adoption de l'enfant,

(ii) de l'octroi ou de la signature d'un consentement en vue de l'adoption de l'enfant,

(iii) du placement de l'enfant en vue de son adoption,

(iv) the conduct of negotiations or the making of arrangements with a view to the adoption of a child.

(iv) de la conduite de négociations ou de la mise au point d'arrangements en vue de l'adoption de l'enfant.

3. I(We) agree to provide to the court the information required by the *Intercountry Adoption Act*.

3. Je consens(nous consentons) à fournir à la cour tous renseignements qu'exige la *Loi sur l'adoption internationale*.

DATED at _____ in the County of _____, in the Province of New Brunswick, this _____ day of _____, 20____.

FAIT à _____, comté de _____, au Nouveau-Brunswick, le _____ 20____.

(signature of applicant)

(signature du demandeur)

(signature of applicant)

(signature du demandeur)

2016, c.37, s.89; 2019, c.2, s.75

2016, ch. 37, art. 89; 2019, ch. 2, art. 75